

Children (Ages 2-5) Vaccination Appointment Availability at Community Pharmacies

- The availability of appointments is subject to change. In some cases, clinics indicated below may be filled by the time you check them.
- Please contact the pharmacy through the preferred booking method identified in the document. This list is updated on the basis of information provided by community pharmacies.
- Community Pharmacies are vaccinating children 2-5 years of age. Vaccinations for children aged 6 months to 1 year 11 months, please book into a vaccination clinic at your local Public health office
- Click on (or scroll to) the Zone in which you would like to book your appointment.
- Within your Zone you can select from a list of locations and pharmacies.
- If the name of your pharmacy is not underlined, you will need to contact them directly.
- If the name of your pharmacy is underlined, you can click on it to open up a web page where you can register for your immunization.
- If you see * next to a pharmacy name, it means you will be directed to the Government of NB site where you can register to get your vaccine at that pharmacy.

Disponibilité des rendez-vous pour la vaccination des enfants (2-5 ans) dans les pharmacies communautaires

- La disponibilité des rendez-vous est susceptible de changer. Dans certains cas les cliniques indiquées ci-dessous peuvent être remplies au moment où vous les consultez.
- Veuillez contacter la pharmacie en utilisant la méthode de réservation préférée indiquée dans le document. Cette liste est mise à jour sur la base des informations fournies par les pharmacies communautaires
- Les pharmacies communautaires ne vaccinent que les enfants de 2 à 5 ans. Pour les vaccins destinés aux jeunes enfants âgées de 6 mois à 1 an et 11 mois, veuillez-vous inscrire à une clinique de vaccination auprès du bureau de la Santé publique de votre région
- Cliquez sur (ou défilez jusqu'à) la Zone dans laquelle vous souhaitez prendre votre rendez-vous.
- Dans votre Zone, vous pouvez choisir parmi une liste de pharmacies.
- Si le nom de votre pharmacie n'est pas souligné, vous devrez les contacter directement.
- Si le nom de votre pharmacie est souligné, vous pouvez cliquer dessus pour ouvrir une page Web où vous pourrez vous inscrire pour votre vaccination contre le COVID-19
- Si vous voyez * à côté du nom d'une pharmacie, cela signifie que vous serez dirigé vers le site du gouvernement du Nouveau-Brunswick où vous pourrez vous inscrire pour recevoir votre vaccin dans cette même pharmacie.

ZONE 1 MONCTON AREA RÉGION DE MONCTON

ZONE 2 SAINT JOHN AREA RÉGION DE SAINT JOHN

ZONE 3 FREDERICTON AREA RÉGION DE FREDERICTON

ZONE 6 BATHURST AREA RÉGION DE BATHURST

ZONE 7 MIRAMICHI AREA RÉGION DE MIRAMICHI

ZONE 1 MONCTON AREA RÉGION DE MONCTON

RICHIBUCTO

KENT GUARDIAN

9385 RUE MAIN STREET
506-523-4447

SHOPPERS DRUG MART # 592

25 BOULEVARD CARTIER BOULEVARD – UNIT/UNITÉ 103
506-523-4801

RIVERVIEW

FORD'S PHARMACY/JEAN COUTU*

438 CHEMIN COVERDALE ROAD
1-833-437-1424

ZONE 2 SAINT JOHN AREA RÉGION DE SAINT JEAN

GRAND-BAY WESTFIELD

THE MEDICINE SHOPPE

317 PROMENADE RIVER VALLEY DRIVE
506-738-3355

ROTHESAY

ROTHESAY COMMUNITY PHARMACY

58 CHEMIN MARR ROAD- 2ND FLOOR /2^{ÈME} ÉTAGE
506-847-4407

SAINT JOHN

SOBEYS PHARMACY

1 AVENUE PLAZA AVENUE
506-674-0112

STEEVES' PHARMASAVE*

212 PROMENADE MCALLISTER DRIVE
1-833-437-1424

ZONE 3 FREDERICTON AREA RÉGION DE FREDERICTON

FREDERICTON

BOWMAN PHARMACY INC

1111 RUE REGENT STREET – UNIT/UNITÉ 2
506-206 7977

CAMPUS PHARMACY*

29 PROMENADE DINEEN DRIVE
1-833-437-1424

SHOPPERS DRUG MART # 169

440 RUE KING STREET – KINGS PLACE
506-451-1555

SHOPPERS DRUG MART # 176*

1015 RUE REGENT STREET
1-833-437-1424

THE MEDICINE SHOPPE*

170 CHEMIN DOAK ROAD
1-833-437-1424

ZONE 6 BATHURST AREA ZONE RÉGION DE BATHURST

BATHURST

PHARMASAVE BATHURST

325 BOULEVARD VANIER BOULEVARD
506-545-6666

ZONE 7 MIRAMICHI AREA RÉGION DE MIRAMICHI

MIRAMICHI

DICKISON'S PHARMASAVE

135 RUE HENRY STREET

506-622-3511